
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 180522 

Tidspunkt  17.30-20.00 

Sted Kantinen 

Deltagere SB og ledelse 
Afbud fra: Ida, Rasmus, Charlotte  

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

17.30-17.50 Spisning og godkendelse af 
dagsorden 

 Charlotte Godkendt  

17.50-18.00 Nyt fra elevrådet Orientering Charlotte og Julie Der har ikke været 
elevrådsmøde siden sidst.  
 

18.00-18.30 Et alsidigt og varieret 
udskolingstilbud 

Orientering og 
fremadrettet proces 

Kristina Gennemgang af hvordan vi 
skal i gang med arbejdet 
om et alsidigt 
udskolingstilbud.  
Tale om de gylden 8, som 
Campusskolen tidligere har 
arbejdet med på en 
årgang. Måske de skal 
gentænkes? 
 
 

18.30-19.15 Anti-mobbestrategi Orientering og drøftelse Charlotte, Charlotte og 
Kirstine 

Forældrene er blevet hørt, 
næste step er at LMU og 
elevrådet også bliver hørt.  
Gruppen laver en 
procesplan. 
I efteråret skal punktet på 
igen.  

19.15-19.40 Princip for vikardækning Orientering og drøftelse Mads og Tonning  Mads og Toning gennemgik 
princippet. 



Snak om vikarkorpset og 
hvordan skolen bedst kan 
understøtte dem i deres 
arbejde, så det er den 
bedst muligt kvalificeret 
undervisning der foregår.  
 
Har klasser mange vikarer i 
længere tid, f.eks. pga. en 
lærer stopper, 
sygemeldinger eller andet, 
har det stor betydning for 
klassen. Der kan tænkes i 
at sætte anden lærer ind.  
 
Eleverne kan fortsat blive 
sendt hjem med en 
opgave, dog kun i 
morgentimerne eller 
eftermiddagstimerne.  
 
Brugen af 
fjernundervisning kan 
fortsat bruges.  
 
Elevrådet ønsker, at man 
sender elever hjem med en 
opgave, hvis der ikke er 
mulighed for vikardækning. 
 
Kunne man lave en 
lektiecafe, hvor fast 
personale er til rådighed til 
at hjælpe eleverne.  
 
 



Udfordring at lærerne ikke 
kan skrive vikar besked til 
vikaren, før på selve dagen.  
 
Svært at bruge 
lærerstuderende som 
vikarer i organisationen 
 

19.40-19.55 Temauge om verdensmålene 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SB-rum i teams 

Evaluering fra lærere og 
elever. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hvordan tager vi det i 
brug? 

Peer, Louise, Julie og 
Rasmus 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Janne og Tonning 

Fantastisk uge, dejligt med 
en uge hvor man oplevede 
noget andet og blev 
udfordret på nye måder. 
 
Godt at noget af ugen, blev 
på tværs af årgangene. 
  
Rart at se hvad de 
forskellige årgange havde 
lavet. 
 
Stor forældre opbakning.  
 
Forældrene var glade for, 
at se skolen og hvad 
eleverne havde lavet. 
 
Tidspunktet var godt (18 – 
20.00), så forældre havde 
mulighed for at deltage.  
Temauger med forældre-
arrangement skal stå i 
årskalenderen  
 
 
Det skal være 
Campusskolen der skal 
oprette netværket/kanal 
for SB.  



Det skal være et 
arbejdsrum for SB.  

19.55-20.00 Evt. og punkter til næste møde 
 
Næste møde er d. 9/6  

 Charlotte Konstituering af ny 
bestyrelse 
 
Årshjul for bestyrelsen 
 
Den nationale 
trivselsundersøgelse 
 
Orientering om APV 
 
Princip for kommunikation 
mellem skole og hjem 

 

 


